
Zápis byl upraven pro potřeby vyvěšení na elektronické úřední desce 
z důvodu ochrany osobních údajů

Zasedání Zastupitelstva Obce SkrchovZasedání Zastupitelstva Obce Skrchov

č. 31č. 31
 konané  dne 11. 7. 2017 konané  dne 11. 7. 2017

Zasedání se konalo v budově obecního úřadu, zahájeno bylo v 18:10 hod., přítomni byli 
4 zastupitelé ze 7, omluveni pan KamilStria, pan Ladislav Chladil a pan Jan Rouchal. Dále byli 
přítomni ředitel firmy BaL Teluria Ing. Jakub Noll a znalec v oboru dopravního stavitelství 
pan Miroslav Patočka. Starostka obce (dále předsedající) přivítala přítomné a konstatovala řádné 
svolání a usnášeníschopnost zasedání zastupitelstva. 
Kopie oznámení o konání zasedání je uvedena v příloze zápisu. 

Předsedající navrhla určit zapisovatelem pana Františka Bubeníka a ověřovateli zápisu 
pana Petra Kopečného a paní Ludmilu Drahošovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Skrchov určuje zapisovatelem pana Františka Bubeníka 
a ověřovateli zápisu pana Petra Kopečného a paní Ludmilu Drahošovou.

Výsledek hlasování:   Pro     4        Proti      0      Zdrželi se     0
Usnesení č. 31/1 bylo schváleno.

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou  
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  V programu zasedání 
navrhla přesunout  bod  „1. Kontrola plnění přijatých usnesení“ za  body 2. a 3., aby nebyli 
zbytečně zdržováni pozvaní hosté, a jednání rozšířit o bod „8. Rozpočtové opatření č. 3/2017“.
Ze strany zastupitelů nebyly k návrhu programu vzneseny návrhy na doplnění. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Skrchov schvaluje následující program zasedání zastupitelstva:
1. Sklad BaL Teluria – dopravní řešení.
2. Vyjádření ke znaleckému posudku – průjezdnost k č.p. 42.
3. Kontrola plnění přijatých usnesení.
4. Kontrolní komise.
5. Projednání příspěvku ZO ČSV Letovice
6. Připojení k výzvě k řešení problematiky nakládání s odpadními vodami.
7. Prezentace obce na mapě regionu.
8. Rozpočtové opatření č. 3/2017.
9. Různé

Výsledek hlasování:   Pro     4        Proti      0       Zdrželi se     0
Usnesení č. 31/2 bylo schváleno.
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1. Sklad BaL Teluria – dopravní řešení.1. Sklad BaL Teluria – dopravní řešení.
Předsedající přivítala přítomné a připomněla průběh jednání ohledně dopravního 

značení u výjezdu z expedičního skladu BaL Telurie na točně – panem Miroslavem Patočkou
byl zpracován návrh dopravního řešení, které ale nebylo možno uplatnit při schvalování 
provizorního řešení. 

Pan Petr Kopečný uvedl, že při povolování provizorního dopravního značení požadoval
Ing. Tesař z Policie ČR k návrhu obce obalové křivky, zda se na točně při navrhovaných 
úpravách otočí autobusy. Obec tyto křivky měla zpracovány během 3 dnů, nemohla je však 
v řízení uplatnit, protože ohledně provizorního značení bylo vydáno rozhodnutí během 
jednoho dne.  Dále uvedl, že stále dochází k tomu, že kamiony při vjíždění do areálu skladu 
couvají ze silnice na Dolní Smržov.

Ing. Jakub Noll uvedl, že se dokončilo rozšíření zpevněných ploch v areálu skladu, 
od nynějška by všechny kamiony měly do areálu skladu najíždět popředku a otáčet se uvnitř 
areálu. Ohledně požadavku obce uvedl, že provizorní dopravní značení má platnost do konce 
roku, proto navrhuje posečkat jak se osvědčí nynější stav a podle toho navrhnout úpravy pro 
trvalý stav s tím, že požadavky je třeba vznést 3 měsíce před koncem platnosti provizorního 
značení, jinak se toto provizorní značení automaticky překlopí do trvalého stavu.

Předsedající uvedla, že trvá na tom, aby se provedla opatření zamezující automobilům 
vyjíždět z areálu mezi ostrůvek a čekárnu. Obec nechá zpracovat návrh řešení a bude se chtít 
vyjádřit ke schválenému trvalému dopravnímu značení. U nynějšího stavu upozornila, že je 
potřeba zvětšit rozhledový úhel pro řidiče vozidel vyjíždějících od skladu na silnici III. třídy 
vyčištěním porostu, a dále je třeba obnovit výstražnou značku upozorňující řidiče jedoucí od 
Dolního Smržova na vozidla vyjíždějící od skladu. Pan Petr Kopečný upozornil na zdvojení 
dodatkových tabulek u zákazu vjezdu na točnu – zůstala tam původní dodatková tabulka – je 
třeba ji sundat a předat obci, která ji tam dříve nechala nainstalovat.

Ing. Jakub Noll uvedl, že dodatkovou tabulku odstraní, ohledně zvětšení rozhledového 
úhlu osloví vlastníky pozemků;  pokud jde o výstražnou značku na vjezdu do obce 
zkonzultuje to s odborem dopravy – neví, zda taková značka, upozorňující na výjezd vozidel 
od nějakého objektu, existuje. Dále uvedl, že obecní cesta je upravená, byla tam dodaná 
hlína. Nyní se bude budovat oplocení – nepůjde po hranici pozemku, ale v nějaké rozumné 
vzdálenosti od ní.

Pan Petr Kopečný se zeptal na přesnost geodetického zaměření, které bylo prováděno – 
některé hranice jsou zaměřeny s přesností + - 1 m,  zpřesněné hranice jsou zaměřeny + - 0,14
m. Bylo by vhodné nepřesné hranice zpřesnit a odsouhlasit, aby bylo zaměření směrodatné. 
Dále se dotázal, zda se nemůže nezpevněný svah u cesty uvolnit při dešti nebo provozu 
zemědělské techniky. Předsedající upozornila, že když po úpravách cesty nastal silnější déšť, 
pak voda stékající po cestě tekla až na točnu – bylo by potřeba cestu před točnou poněkud 
navýšit, aby voda stékala mimo.

Po projednání tohoto bodu Ing. Jakub Noll odešel.

2. 2.             Vyjádření ke znaleckému posudku – průjezdnost k č.p. 42.Vyjádření ke znaleckému posudku – průjezdnost k č.p. 42.

Předsedající seznámila zastupitele se zaměřením, podle kterého by mělo dojít k 
vypořádání s osobní údaj odstraněn ohledně posunutí plotu na obecní parcele, a s posouzením 
průjezdnosti, které k tomuto návrhu vypracoval pan Miroslav Patočka a ze kterého vyplývá, 
že tento návrh je z hlediska průjeznosti nevyhovující.  K tomuto návrhu má obec zaslat 
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vyjádření k soudu.  V diskuzi se zastupitelé vyslovili pro to, aby vzhledem k tomu, že 
předložené zaměření bylo vypracováno na základě situace vzniklé tím, že žalobce při 
místním šetření odmítl místo posunutí plotu stanovené při soudním jednání 28. 2. 2017 
a bylo přímo na místě dohodnuto místo posunutí jiné, které je ale z hlediska průjezdnosti 
nevyhovující, aby vzhledem k tomu bylo požadováno navrácení k původně stanovenému 
místu posunu plotu s tím, že bude odstraněna nejasnost ohledně vzdálenosti bodu posunutí 
od hranice parcely.

Výzva k vyjádření žalované strany ke znaleckému posudku, znalecký posudek – 
zaměření a Posouzení průjezdnosti – nákres jsou uvedeny v příloze zápisu.

Návrh usnesení:

a) Zastupitelstvo Obce Skrchov bere na vědomí zaměření soudního znalce ze dne 31. 3. 
2017. Zastupitelstvo Obce Skrchov nesouhlasí s posunem místa odbourání plotu 
z původních 2,5m od hranice parcely č.22 na nově navrhovaných 6m z důvodu, že po 
posouzení znalcem v oboru dopravy není takto navržené řešení dostatečné pro zajištění 
bezpečného průjezdu. 

 b) Zastupitelstvo Obce Skrchov trvá na řešení dle dohody uzavřené na soudním jednání 
28. 2. 2017 a schválené zastupitelstvem obce dne 14. 3. 2017 za podmínky, že bod posunu 
plotu bude 2,5 m od hranice parcely č.22. 

Výsledek hlasování:   Pro     4        Proti      0      Zdrželi se     0
Usnesení č. 31/3 bylo schváleno.

Po projednání tohoto bodu pan Miroslav Patočka odešel.

3. Kontrola plnění přijatých usnesení3. Kontrola plnění přijatých usnesení
Předsedající informovala přítomné o stavu plnění usnesení přijatých na minulém 

zasedání zastupitelstva:

• Usnesení o schválení celoročního hospodaření obce, závěrečného účtu, účetní závěrky 
a rozpočtové opatření č. 2/2017 byly postoupeny účetní obce.

• Videospot byl rozšířen o záznam z dětského dne.

• Provozní řád kanalizace bude zpracován po dokončení pasportu kanalizace.

• Ve věci šířky ochranného pásma plynovodu byl zaslán dotaz na Státní energetickou 
inspekci – ti odkázali na Energetický regulační úřad – viz. příloha.

• Právní zástupce ve věci zmařené dotace nebyl zatím stanoven.

Výpis usnesení z předchozího zasedání zastupitelstva obce je uveden  příloze zápisu.

4. 4.             Kontrolní komise.Kontrolní komise.

Předsedající uvedla, že stávající kontrolní výbor je nefunkční, stávající předseda 
kontrolního výboru informoval starostku i místostarostu o tom, že vzhledem ke své osobní 
situaci není schopen tuto funkci vykonávat a je tedy nutné ustanovit nové složení kontrolního
výboru. Předsedou výboru musí být člen zastupitelstva obce, proto se předsedající otázala 
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paní Ludmily Drahošové, zda by byla ochotná se této funkce ujmout. Paní Drahošová uvedla,
že vzhledem ke své osobní situaci se této funkce ujmout nemůže. Předsedající uvedla, že 
obec musí ze zákona kontrolní výbor ustavit, bude nutné v té věci nalézt nějaké řešení.

5. 5.              Projednání příspěvku ZO ČSV Letovice Projednání příspěvku ZO ČSV Letovice

Předsedající informovala zastupitele o dopise Základní organizace Českého svazu 
včelařů v Letovicích, kde informuje o chystané oslavě 110. výročí založení ZO v Letovicích. 
V rámci oslav, které proběhnou 22. - 24. 9. 2017, chystají kromě výstavy a přednášek také 
vydání almanachu, kde nabízí možnost prezentace obce, a vznáší dotaz, zda by obec byla 
ochotna podpořit finančně tuto akci.

Předsedající dále uvedla, že se změnila pravidla pro poskytování darů, je to poměrně 
složité a proto se nejprve ptá zastupitelů, zda zastupitelstvo bude souhlasit s finanční 
podporou této akce a v jaké výši. V diskuzi bylo dohodnuto přispět částkou 3 000 Kč s tím, 
že starostka dojedná a připraví darovací smlouvu k pozdějšímu schválení.
Dopis ZO ČSV je uveden v příloze zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Skrchov schvaluje přispět na oslavy 110. výročí založení  ZO ČSV 
Letovice částkou 3 000 Kč.

Výsledek hlasování:   Pro     4        Proti      0       Zdrželi se     0
Usnesení č. 31/4 bylo schváleno.

6. 6.             Připojení k výzvě k řešení problematiky nakládání s odpadními vodami.Připojení k výzvě k řešení problematiky nakládání s odpadními vodami.

Dále předsedající informovala o snaze senátorky Ing. Jaromíry Vítkové vyřešit 
problémy malých obcí se získáním prostředků na budování čistíren odpadních vod – na 
semináři věnovaném této problematice bylo dohodnuto zaslat příslušným institucím (MŽP, 
MZ, Rada JMK, SFŽP ČR) výzvu k navýšení finančního příspěvku státu.
Výzva uvedena v příloze zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Skrchov se připojuje k výzvě senátorky Ing. Jaromíry Vítkové k 
přezkoumání dotačních titulů a navýšení alokací pro zajištění legislativně nařízených 
opatření v oblasti nakládání s odpadními vodami.

Výsledek hlasování:   Pro    4        Proti      0       Zdrželi se     0
Usnesení č. 31/5 bylo schváleno.

7. 7.             Prezentace obce na mapě regionu.Prezentace obce na mapě regionu.

Předsedající předala místostarostovi, který zastupitele informoval o nabídce 
nakladatelství CBS, které nyní zpracovává ručně malovanou mapu Blanenska a nabízí obcím 
zapojení do projektu – zakreslení místní dominanty do mapy, poskytnutí určitého počtu 
skládaných map nebo velkých deskových tabulí s mapou, možnost pořízení propagačních 
předmětů atd. Nejnižší cena je 6 400 Kč, ve které je zakreslení místní dominanty do mapy, 
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uvedení znaku a informací o obci reklamním poli na mapě, dvě velké nástěné mapy, 
40 skládaných map s možností dokoupení dalších za 20 Kč.
Nabídka uvedena v příloze zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Skrchov schvaluje připojení obce k projektu kreslených map 
v ceně 6 400 Kč.

Výsledek hlasování:   Pro     4        Proti      0       Zdrželi se     0
Usnesení č. 31/6 bylo schváleno.

8. Rozpočtové opatření č.3/20178. Rozpočtové opatření č.3/2017

Předsedající seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením, na straně výdajů 
vyčleňuje položku "Výdaje projektu "Snížení rizika a dopadu povodní" – podíl na 
financování projektu hrazeného z dotace OPŽP" ve výši 65 400 Kč z toho důvodu, že na 
výdajích musí být územní znak uveden ve zvláštní položce..
Rozpočtové opatření je uvedeno v příloze zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Skrchov schvaluje Rozpočtové opatření č.3/2017.

Výsledek hlasování:   Pro     4        Proti      0       Zdrželi se     0
Usnesení č. 31/7 bylo schváleno.

9. Různé9. Různé
Předsedající seznámila zastupitele s následujícím:

a)  Bylo provedeno dozaměření šachet pro pasport kanalizací, pasport by měl být 
dokončen.

b) Vzhledem k dokončení výstavby skladu bylo dojednáno dozaměření přesné letecké 
ortofotomapy, budou také pořízeny letecké snímky obce – předběžně by mělo proběhnout 
10. - 16. července, podmínkou je pěkné počasí.. 

c) Na cestě na Stvolovou byla Správou silnic dokončena oprava nejproblematičtějšího úseku 
cesty do kopce před hranicí katastru, bylo vyasfaltováno cca. 70 m cesty.

d) Občané upozornili, že na chodníku u opěrné zdi bylo špatně uložené víko kanalizační šachty, 
hrozilo zranění chodců – starostka nahlásila závadu SÚS.

 

Zasedání bylo ukončeno v 22:00, přítomni 4 zastupitelé ze 7.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina
2. Kopie oznámení o konání zasedání zastupitelstva
3. Výpis   přijatých usnesení
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4. Kopie usnesení přijatých na minulém zastupitelstvu
5. Výzva k vyjádření žalované strany ke znaleckému posudku
6. Znalecký posudek – zaměření
7. Posouzení průjezdnosti – nákres
8. Email – Dotaz na ochranné pásmo plynovodu
9. Výzva senátorky Vítkové k řešení financování ČOV

10.   Nabídka na účast obce v projektu kreslených map.
11.   Rozpočtové opatření č.3/2017
12.   Výpis z usnesení č. 31/3

Zápis byl vyhotoven dne:  21. července 2017

zapisovatel:             ............................................................

ověřovatelé:             ............................................................... 

       
 

 ............................................................... 

starostka:                 .............................................................. 
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